

《单词百科:thrombi是什么意思?thrombi怎么发音?thrombi的解释和用法》

英语单词thrombi是什么意思?thrombi怎么读?thrombi怎么发音?大哲网为您整理了thrombi的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

thrombi怎么读

thrombi的读音:[' r mba

thrombi的意思

1、n.血栓症;血栓(thrombus的名词复数);

thrombi的相关词组

- 1、mural thrombus 附壁血栓;
- 2、atrial thrombus 心房血栓;
- 3、antemortem thrombus [医] 死前血栓;
- 4、agonal thrombus 濒死期血栓;
- 5、bile thrombus [医] 胆栓;

thrombi的双语例句

1. Experimental data suggest that this ultrasound device is significantly effective in ablating fresh thrombi.

实验数据表明该设备对体外新鲜血栓消融效果明显.

2. Intracardiac tumors or ball-valve thrombi can intermittently obstruct blood flow heart, producing presyncope or syncope.

心内肿瘤或球状样瓣膜血栓可间歇性阻断心内血流,引起晕厥先兆或晕厥.

3. Thrombi were imaged via high-resolution confocal microscopy.

血栓的影像通过 高分辨率 显微镜.

4. Interventional ultrasound may as an adjunct or alternative treatment for disrupting thrombi.

作为一种附助或替代的血栓消融方法超声介入治疗有着良好的应用前景.

5、The HU count showed a linear correlation of the hemoglobin content of the thrombi. HU值与血栓中的血红蛋白含量呈线性相关关系.

6. Cellular debris, found in older thrombi, also lowers the HU count.

陈旧性血栓中的细胞残骸也能降低HU值.

7、So we have a greater tendency to make thrombi that can occlude the coronary vessels. 所以我们有制造血凝块的倾向,这个血凝块会封闭冠状血管.

8. One of the internal reasons resulting in hemolysis and thrombi is the hemodynamics.

造成溶血、血栓等血液破坏现象的内在原因之一是血液的动力学行为.

9. Localization and Quantification of Platelet-Rich Thrombi in Large Blood essels With Near-Infrared Fluorescence Imaging.

近红外荧光显像定位定量大血管中富血小板的血栓.

10. The potential application of PA as diagnostic tools in diseases of the thrombi.

纤溶酶原激活剂在血栓性疾病和出血性疾病的诊断具有潜在应用价值.



11. The dominant mechanism by which interventional ultrasound energy dissolves thrombi is acoustic cavitation.

超声介入消融血栓的主要作用机制是声学空化效应.

12. Objective To evaluate the effect of surgical treatment for primary hepatocellular carcinoma (HCC) with bile duct thrombi (BDT).

目的探讨原发性 肝癌 伴胆管 癌 栓的诊断与外科手术治疗效果.

以上是大哲网为您整理的thrombi怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于thro

mbi的用法、thrombi的释义

、thrombi的相关详情请点击:<u>https://dict.dazhe5.cn/thrombi</u>

